

UNITED

L A B O R A T O R I E S

SUGGESTED USES:

- Tools • Hinges • Tracks • Dollies • Shovels
- Machinery • Conveyors • Couplings • Fork Lifts
- Open Gears • Cams & Slides • Window Slides
 - Power Mowers • Metal Surfaces
 - Floor Scrubbers • General Marine
 - Printing Presses • Motorcycle Chains
 - Linkage & Springs • Garage Door Tracks
 - Metal Surfaces • Manifold Heat Valves
 - Industrial Chain Drives

GREASE GUN is a high pressure penetrating lubricant. **GREASE GUN** dispenses as a penetrating oil, then sets up as a grease-like lubricant. Contains Teflon® for excellent lubricating abilities.

Teflon® is a registered trademark of E.I. DuPont.

GREASE GUN will penetrate to hard-to-reach areas, then remain as an excellent lubricant.

GREASE GUN withstands heat up to 600°F.

DIRECTIONS FOR USE:

- Shake well before using.
- Remove protective cap and point spray tip opening in desired direction.
- Saturate area to be lubricated. Use extension tube for hard to reach areas.

Avoid contamination of food during the use and storage of this product.

DANGER: FLAMMABLE. Contains Petroleum Distillates.

CONTAINS (CAS#): Petrolatum (8009-03-8), Propane/n-Butane (68476-86-8), Heptane (142-82-5), Isoparaffinic Hydrocarbon (64742-47-8).

For Food Plant and other industrial use only.

Printed in U.S.A.

909



GREASE GUN with TEFLON®

HIGH PRESSURE
PENETRATING LUBRICANT

UNITED 170

KEEP OUT OF REACH OF CHILDREN.

DANGER
FLAMMABLE

HARMFUL OR FATAL IF SWALLOWED. VAPOR
HARMFUL. CONTENTS UNDER PRESSURE.
SEE SIDE PANEL FOR ADDITIONAL
PRECAUTIONARY STATEMENTS.

*PRECAUCION AL USUARIO: Si usted no puede leer Ingles,
pregunte a alguien que le traduzca esta etiqueta
para usted antes de uso.*

NET WEIGHT: 11 OZ. (312 grams)

UNITED LABORATORIES, INC.

320 37th Avenue • St. Charles, IL 60174

1-800-323-2594 • www.unitedlabsinc.com

UNITED 170 GREASE GUN

UNITED LABORATORIES OF CANADA, INC.

214 DOLOMITE DRIVE • DOWNSVIEW, ONTARIO M3J 2N2

An MSDS for this product is available through United's website, www.unitedlabsinc.com, providing 24 hour access. Please read the MSDS carefully and follow all directions when using or handling this product.

Un MSDS ce produit absente disponible un site un Internet www.unitedlabsinc.com, fournir 24 heures accède. Ai lu s'il vous plaît le MSDS et soigneusement ensuis de toutes instructions quand utiliser ou manipuler ce produit.



This product is a flammable aerosol. Contents under pressure. It may explode if heated. Contents may cause irritation to the eyes or skin. Harmful if inhaled. Harmful if swallowed.

PRECAUTIONS: Avoid contact with eyes, skin and clothing. Wear safety glasses or safety goggles when using this product. Wash thoroughly after handling. Do not ingest. Keep away from heat, open flames or other sources of ignition. Provide adequate ventilation. Do not puncture or incinerate this container, even when empty. Do not store at temperatures over 48°C (120°F).

FIRST AID MEASURES: **EYES:** Flush with plenty of water for at least 15 minutes. If irritation persists, call a physician. **SKIN:** Wash with soap and plenty of water. If irritation persists, call a physician. **INHALATION:** Remove to fresh air. Apply artificial respiration if indicated. Call a physician or poison control center immediately. **INGESTION:** DO NOT induce vomiting. Call a physician or poison control center immediately.

Ce produit est un aérosol inflammable. Le contenu est sous pression. Il peut exploser s'il est chauffé. Le contenu peut causer de l'irritation pour les yeux et la peau. Nocif s'il est inhalé. Nocif en cas d'ingestion.

PRÉCAUTIONS: Évitez le contact avec un œil le fait qu'il dépouille se vêtir. Portez la sécurité lunettes ou la sécurité gogoles quand utiliser ce produit. Après débarbouiller entièrement manipuler. N'ingurgitez pas. N'approchez pas de d'ouvrir chaleur ou d'autres provenances d'allumage et flamme. Fournissez ventilation adéquate. Ne ponctionnez pas ou incinère ce récipient et égalise quand vidange. N'entreposez pas à des températures excédant 48°C (120°F).

PROCÉDES DE PREMIERS SOINS: **YEUX:** Avec encastre beaucoup de arrose au bas mot pendant 15 minutes. Si l'énervement s'obstine appelle un médecin. **PEAU:** Débarbouille avec du savon et l'abondance eau de. Si l'énervement s'obstine appelle un médecin. **D'INHALATION:** Enlève à un air fraîche. Passe respiration artificielle si ai indiqué. Appele un médecin ou empoisonne contrôle axe immédiatement. **D'INGESTION:** Ne provoque pas vomir. Appele un médecin ou empoisonne contrôle axe immédiatement.